

Reduced truck loads during spring thaw (“half-loads”)

Remember: When the signs are posted the by-law is in effect

Champlain Township advises truck and heavy equipment operators that “half-loads” regulations will come into effect March 6 to May 31, 2017. Half-load limit is set at 5 tons per axle.

Champlain Township, along with the Ontario Provincial Police and the Ministry of Transportation, will be monitoring truck and equipment haulage activity.

To obtain further information related to special overweight permits, please consult the United Counties of Prescott and Russell website: http://en.prescott-russell.on.ca/services/public_works/permits

Demi-chargevements en vigueur pendant le dégel du printemps (« half-loads »)

Un rappel : lorsque les pancartes sont installées, le Règlement est en vigueur

Le canton de Champlain avise les opérateurs de camions et d'équipement lourd que les règlements de demi-chargevements (« half-loads » en anglais) entrent en vigueur du 6 mars au 31 mai 2017. La limite de demi-chargevement est fixée à 5 tonnes/essieu.

Le canton de Champlain, la Police provinciale de l'Ontario et le ministère des Transports de l'Ontario surveilleront les activités de transport (camions et équipement lourd).

Pour de plus amples renseignements sur les permis spéciaux, veuillez consulter le site Web des Comtés unis de Prescott et Russell : http://fr.prescott-russell.on.ca/services/travaux_publics/permis

